

UNETHICAL AND UNSAFE IMPERSONATORS CHINESE SAFETY - FRAUD ALERT!

SAFETY ALERT NOTICE FOR: Jingning Outdoor Emergency Rescue Team

Alert Date: AUGUST 28, 2020

FRAUD NOTICE: IRIA-ADVISER

The authentic International Rescue Instructors Association (IRIA) is disappointed to yet again issue another fraud alert notification. There is only one IRIA, no other contracts or agreements have been issued, all other IRIA's are to be considered predatory frauds and should be reported.

IRIA believes that thousands of our brothers and sisters throughout Asia practice honest and ethical business and training programs in good faith of the ethos and ethics of the International Water Safety and Rescue Society. IRIA stands strong with the ethical and honorable brothers and sisters.

However, we have a few thieves and predators in our society, and we must rid this disease from our community before they take somebodies life, who dies post training from incompetent methods, signs illegal contracts and misrepresent themselves to credible organizations that needs verified and safe training for their personnel. Don't be fooled by frauds!

This group below are practicing criminal behaviors in our society are have placed themselves in the Wake of Shame. <https://iria.org/wake-of-shame/>

NATURE OF OFFENCE

- Business Fraud
- Counterfeit
- Plagiary
- Identity Theft
- Copyright infringement
- Trademark Infringement
- Contract Fraud
- International Trade Violations

SAFETY ALERT

If you are carrying an identification card of certificate of training, you possess fake documents and your life may be at risk as well as your reputation.

Be careful when you do business with imposters, always verify their background. IRIA verifies that those below are frauds. If you are an government representative please contact us for the investigation proof of evidence. www.IRIA.org

SUBSTANTIAL EVIDENCE AGAINST THE FRAUDULENT IRIA

浙江景宁 R1-R2 急流救援技术培训班招生(9月 25 日)

随风 [国际教练顾问](#) 今天

为更好的提高各应急救援队伍的综合救援能力，完善水域救援技术，以应对各种复杂水域救援环境；提高救援队员的自救能力和团队救援效率，特发起举办本次急流救援技术员培训班。

关于训练基地

本次训练场地位于浙江省丽水市景宁县大均乡畚乡之窗景区，是浙江省景宁县生态示范点，国家 AAAA 级景区，位于距景宁县城 13 公里的大均乡镇府所在地大均村。大均古村始建于唐末五季初期，一千多年来始终是瓯江支流小溪流域的水陆交通枢纽，商贸经济较繁荣，耕读风尚也很注重。在建筑上形成具有明清风格的古朴前店后院式山区商贸古街风貌和石板街面，有“小溪明珠”、“景宁最高学府”、“浙南芙蓉镇”之美称。本次训练水域全长 4.6 公里，水质为国家 I 类标准。

训练单位：国际搜救教练顾问联盟

协办单位：景宁户外应急救援队

授课教官：国际搜救教练顾问联盟 R4 急流救援专家教官

培训时间：2020 年 9 月 25 日-9 月 29 日

报到时间：2020 年 9 月 24 日

报到地点：景宁大均国家 4A 级旅游景区

课程内容

核发证照

R1 急流救生员国际搜救教练顾问联盟 SWIFTWATER RESCUE AWARENESS 证照

R2 急流救生助教国际搜救教练顾问联盟 SWIFTWATER RESCUE OPERATIONS 证照

注明：课程内容仅作参考，根据训练实际情况会做出相应调整。

R1-R2 参训资格

- 1、凡取得水上安全救生员或教练证照者，可直接参加训练；
- 2、须年满十八岁以上，初中毕业以上学历；
- 3、身体健康（以三个月有效之体检表为凭）；
- 4、能于六分钟内，游完 200m 者，泳姿不限；
- 5、凡参加训练者须填写报名表，签署《承诺书》，并缴交规定文件与费用。
- 6、往返训练场地交通与保险请自理。

参训费用相关

- 1、2020 年 9 月 24 日前完成报名并缴清费用，如需开具发票，税点自理。
- 2、费用包括：住宿费、餐费、公用装备损耗、训练各种消耗，纪念品，证书，以及教练员师资补贴等。

食宿安排：住宿为民宿（标间），吃饭为农家团餐。

报名缴费咨询联系人

陈伟锋 18969557390 13858408815（微信同号）

吴丽伟 13967050910（对公开票请联系本人，税点自理）

报名人数

限 30 人，以报名缴费时间先后为序。学科及术科测验未达标准者，退还证照费，不允取照。

关于个人训练装备

根据训练规范，参训学员必须使用符合专业要求的个人安全装备。否则主办方有权不接受报名。如学员未携带符合规范的以下装备，教练团有权拒绝学员参加相关训练。

交通提示

1 自驾车可导航：浙江省丽水景宁大均畲乡之窗。

2 其它交通：机场一般选杭州萧山国际机场，然后坐高铁至丽水，再班车直达景宁，然后转出租车或者其它小巴士。

建议省内学员约伴自驾前往。

Enrollment for Zhejiang Jingning R1-R2 Rapid Rescue Technology Training Course (September 25)

Suifeng International Coaching Consultant Today

In order to better improve the comprehensive rescue capabilities of emergency rescue teams, improve water rescue technology to cope with various complex water rescue environments, and improve the self-rescue ability and team rescue efficiency of rescue team members, this training course for rapid rescue technicians is specially initiated.

About the training base

The training venue is located in the Window of She Township Scenic Area, Dajun Township, Jingning County, Lishui City, Zhejiang Province. It is an ecological demonstration site in Jingning County, Zhejiang Province and a national AAAA-level scenic spot. It is located in Dajun Village, where Dajun Township is 13 kilometers away from Jingning County. . Dajun Ancient Village was built in the late Tang Dynasty and the beginning of the five seasons. For more than a thousand years, it has always been a water and land transportation hub in the Xiaoxi basin, a tributary of the Oujiang River. The business economy is prosperous, and the culture of farming and reading is also emphasized. In the architecture, it has formed a quaint front-shop backyard-style mountainous business ancient street style and stone-slab street with Ming and Qing styles. It has the reputation of "Pearl of Small Creek", "Highest Academy in Jingning", and "Furong Town in Southern Zhejiang". The training waters are 4.6 kilometers in length, and the water quality meets the national Class I standard.

Training unit: International Association of Search and Rescue Coach Consultants

Co-organizer: Jingning Outdoor Emergency Rescue Team

Instructor: R4 Rapids Rescue Expert Instructor of the International Search and Rescue Coach Consultant Alliance

Training time: September 25-September 29, 2020

Registration time: September 24, 2020

SAFETY FRAUD ALERT

Registration location: Jingning Dajun National 4A Tourist Attraction

Course content

License issuance

R1 Rapids Lifeguard International Search and Rescue Coach Consultant Union SWIFTWATER RESCUE AWARENESS license

R2 Rapid Rescue Teaching Assistant International Search and Rescue Coach Consultant Union SWIFTWATER RESCUE OPERATIONS license

Note: The content of the course is for reference only, and adjustments will be made according to the actual situation of the training.

R1-R2 training qualification

1. Anyone who has obtained a water safety lifeguard or coach license can directly participate in the training;
2. Must be at least 18 years old and have graduated from junior high school;
3. Good health (based on a three-month medical examination form);
4. Those who can swim 200m in six minutes, there is no limit to the swimming style;
5. Those who participate in the training must fill in the registration form, sign the "Commitment Letter", and pay the required documents and fees.
6. Please take care of the transportation and insurance to and from the training venue.

Participation fee related

1. Complete the registration and pay the fees before September 24, 2020. If an invoice is required, the tax point will be responsible for it.
2. Expenses include: accommodation, meals, loss of public equipment, training costs, souvenirs, certificates, and subsidies for trainers and teachers.

Board and lodging arrangements: accommodation is a bed and breakfast (standard room), and meals are farm group meals.

Contact for registration and payment consultation

Chen Weifeng 18969557390 13858408815 (same number on WeChat)

Wu Liwei 13967050910 (please contact me for the public ticket, the tax office will take care of it)

Number of applicants

Limited to 30 people, in order of registration and payment time. Those who fail to meet the standards in the subjects and technical examinations will be refunded the license fee and not allowed to obtain the license.

About personal training equipment

According to training regulations, trainees must use personal safety equipment that meets professional requirements. Otherwise, the organizer reserves the right not to accept registration. If the student does not bring the following equipment that meets the specifications, the coaching team has the right to refuse the student to participate in relevant training.

Traffic reminder

SAFETY FRAUD ALERT

1 Self-driving car can be navigated: The Window of She Township, Jingning Dajun, Lishui, Zhejiang Province.

2 Other transportation: The airport generally chooses Hangzhou Xiaoshan International Airport, then take the high-speed rail to Lishui, and then the shuttle bus goes directly to Jingning, and then transfer to a taxi or other small bus.

It is recommended that students in the province make appointments with them by car

浙江景宁R1-R2急流救援技术培训班招生(9月25日)

颶风 国际教练顾问 今天

为更好的提高各应急救援队伍的综合救援能力，完善水域救援技术，以应对各种复杂水域救援环境；提高救援队员的自救能力和团队救援效率，特发起举办本次急流救援技术员培训班。



微信扫一扫
关注该公众号

关于训练基地

本次训练场地位于浙江省丽水市景宁县大均乡畲乡之窗景区，是浙江省景宁县生态示范点，国家AAAA级景区，位于距景宁县城13公里的大均乡镇府所在地大均村。大均古村始建于唐末五季初期，一千多年来始终是瓯江支流小溪流域的水陆交通枢纽，商贸经济较繁荣，耕读风尚也很注重。在建筑上形成具有明清风格的古朴前店后院式山区商贸古街风貌和石板街面，有“小溪明珠”、“景宁最高学府”、“浙南芙蓉镇”之美称。本次训练水域全长4.6公里，水质为国家I类标准。



训练单位：国际搜救教练顾问联盟
协办单位：景宁户外应急救援队
授课教官：国际搜救教练顾问联盟R4急流救援专家教官
培训时间：2020年9月25日-9月29日
报到时间：2020年9月24日
报到地点：景宁大均国家4A级旅游景区

课程内容

Swiftwater Rescue I 訓練課表			
科目	課程內容	科目	課程內容
急流水力學與安全事項	河川流域分特與急流發生人員應有的認知與作為	扁船劃分工	搜救員能力確認、扁船、分工計劃等
急流水力學與通訊	急流河道分析、溝通計劃與實施步驟	急流偵查與止	階梯式及擊式游法、扁梯、阻攔器運用
急流快速與救生	單人快速、多人快速、確保安全與保護、救生繩與操作	扁船操作與救生	扁船操作、扁船自救
扁船運用與架設	架設之目的、扁梯操作	救援安全	急救中負傷處理
救援	流水救援教學	河網	聯合考試

Swiftwater Rescue II 訓練課表			
科目	課程內容	科目	課程內容
急流力學	急流洪水變性理論	急流游泳	匍匐式 仰卧式 側卧式
扁梯架設	扁梯架設架設	扁梯架設	急流中初期扁梯架設與架設
扁梯救援	扁梯救援架設	雙人間救護	搜救員雙人間救護
扁梯	扁梯架設架設	扁梯	扁梯架設架設

核发证照

R1急流救生员国际搜救教练顾问联盟SWIFTWATER RESCUE AWARENESS证照
 R2急流救生员国际搜救教练顾问联盟SWIFTWATER RESCUE OPERATIONS证照
 注明：课程内容仅作参考，根据训练实际情况会做出相应调整。

R1-R2 参训资格

- 1、凡取得水上安全救生员或教练证照者，可直接参加训练；
- 2、须年满十八岁以上，初中毕业以上学历；
- 3、身体健康（以三个月有效之体检表为准）；
- 4、能在六分钟内，游完200m者，泳姿不限；
- 5、凡参加训练者须填写报名表，签署《承诺书》，并缴交规定文件与费用。
- 6、往返训练场地交通与保险自理。



参训费用相关

- 1、2020年9月24日前完成报名并缴清费用，如需开具发票，税点自理。
 - 2、费用包括：住宿费、餐费、公用装备损耗、训练装备消耗、纪念品、证书，以及教练贴等。
- 食宿安排：住宿为民宿（标间），吃饭为农家团餐。

报名缴费咨询联系人

陈伟峰 18969557390 13858408815（微信同号）
 吴丽伟 13967050910（对公开票请联系本人，税点自理）

报名人数

限30人，以报名缴费时间先后为序。学科及术科测验未达标者，退还证照费，不允取照。



关于个人训练装备

根据训练规范，参训学员必须使用符合专业要求的个人安全装备，否则主办方有权不接受报名，如学员未携带符合规范的以下装备，教练团有权拒绝学员参加相关训练。

交通提示

- 1自驾车可导航：浙江省丽水景宁大均畲乡之窗。
 - 2其它交通：机场一般选杭州萧山国际机场，然后坐高铁至丽水，再班车直达景宁，然后转出出租车或套其它小巴士。
- 建议省内学员均自驾前往。

SAFETY FRAUD ALERT

交通提示

- 1自驾车可导航：浙江省丽水景宁大均畲乡之窗。
 - 2其它交通：机场一般选杭州萧山国际机场，然后坐高铁至丽水，再班车直达景宁，然后转出租车或坐其它小巴士。
- 建议省内学员的伴自驾前往。



https://mp.weixin.qq.com/s?__biz=Mzg3NDAwNzY1Ng%3D%3D&mid=2247484434&idx=1&sn=30a3636bcb3bc47e39896ad3531da74e&chksm=ced61915f9a190037e06ac98a1f96ddab004d8283410a77c0f01f91986efbaaf82d8f7aaef9b&scene=126&sessionid=1598666867&key=8bc8ac599537b08583658f7bd93b7cfadff5f763455410e7aba8dc950a492e91d2a27c702158940cc528123a6f798293a425c9144bccd62eedd5e6bc99db368ae3374253f9f321ae609c02bb778943f60fd43fcd3c22fb78458e6f0772c138f555f28b0f6ce68f5644109de3f6f40482f407b8724c879354051951a83040f75b&ascene=1&uin=MjgyNjQ5NjA4MQ%3D%3D&devicetype=Windows%2010%20x64&version=62090538&lang=zh_CN&exportkey=A0vMWqRZAT6xnGZfPIIYH%2F0%3D&pass_ticket=s3H4n6h1AkNrnUBZnniv1gjlKvmXLTqr%2B6QrtVwhxVtPINJTBTO6W4bYr3JhIU6k&fbclid=IwAR10PXzqwnhf5sRWnWJWAUHJrOBzN8jyN1y6MROvp3PLC6vVk08xZ4Xlrzl